



35TH ANNUAL NATIONAL WORKSHOP

Canadian Institute for Procurement and Materiel Management
Institut canadien d'approvisionnement et de gestion du matériel

SHAPING THE FUTURE: PROCUREMENT AND MATERIEL MANAGEMENT IN ACTION

June 3-5, 2025 | Ottawa, Ontario

Premier Partner: Shared Services Canada

A SPECIAL THANK YOU TO OUR PREMIER PARTNER SHARED SERVICES CANADA



Shared Services
Canada

Services partagés
Canada

Registration for the 2025 CIPMM Annual National Workshop on June 3-5, 2025 is Open!

On behalf of the CIPMM National Workshop Organizing Committee, led by Co-Chairs, Caroline Landry and Mathieu Lemieux we would like to invite you to join us at the 2025 CIPMM Annual National Workshop that will take place **in-person** on June 3-5, 2025 at the Ottawa Conference and Event Centre and **virtually** on the the virtual platform Swapcard.

We look forward to hosting you for another unforgettable CIPMM National Workshop experience!

Check the **CIPMM Website** for more details. The preliminary Agenda will be available shortly on the website.

Attention! Early Bird Registration Deadline is March 31st, 2025!

- A 2-day Individual Delegate **Early Bird Pass** on June 3 and 4 - **\$1,049 plus HST** (\$1,099 plus HST after March 31st)
- A 3-day Individual Delegate **Early Bird Pass** on June 3 and 4 + Master Class on June 5 - **\$1,249 plus HST** (\$1,349 plus HST after March 31st)
- **Virtual Pass!** The Virtual pass includes a virtual access to a selective number of sessions on June 3-5, 2025 and to recordings post event until October 2025 - \$599 plus tax (\$649 plus tax after March 31st)

REGISTER ONLINE
NOW!

DELEGATE REGISTRATION FORM
(PDF)

VIRTUAL PASS (PDF)

EXHIBIT FORM
(PDF)

PARTNERSHIP FORM

Important Information on the Workshop Attendance Options!

Due to a high demand for this event and venue capacity limits, once the allocated in person attendance passes are sold, only Virtual passes will be available. If you want to join us in person, we encourage you to act now and secure your in person attendance passes before they run out.

Our Virtual Pass option is the perfect choice for delegates in regions and those of you who want to attend this event from the comfort of your own space. No travel approvals are required for this attendance option!

Did you know???

In September 2017, Treasury Board of Canada Secretariat published the Guide to Travel, Hospitality, Conference and Event Expenditures. This guide provides best practices for implementing the Treasury Board Directive of the same name. This guide defines what is considered a conference or an event, and what is considered training. It also establishes the responsibility for the government-wide functional lead to objectively determine, on a case-by-case basis, whether a large information sharing or learning session are to be considered conferences or training.

On September 15, 2017 **the Comptroller General of Canada**, the government-wide functional lead for procurement and materiel management, **determined that the CIPMM Annual National Workshop is to be considered training!** This means that departments no longer need to request conference and event approval to send delegates to the National Workshop.

Departments simply need to follow their regular training approval processes. For more information on this decision, please refer to the Guide at <http://intranet.canada.ca/pol/doc-eng.aspx?id=32553>.

You can also find the table indicating the Comptroller General's decision at http://www.gcpepedia.gc.ca/wiki/Finacial_Management_Policy_Suite/Conference_versus_training. Please note that these two links are only accessible on the Government of Canada network.

MEET OUR KEYNOTE SPEAKERS



3 JUNE 2025
Melissa Sariffodeen
Founder, Digital Potential Lab

Melissa is an award-winning entrepreneur, educator and speaker. She believes optimistically and passionately in the power of technology. Described as “unstoppable” and a “trailblazer”, Melissa has devoted her professional life to helping advance a vision of the world in which all people have the skills and confidence to leverage technology responsibly to create a better, more inclusive future. Melissa may be best known for her role as the Co-Founder and CEO of Canada Learning Code where she helped build and lead one of the country's leading education organizations teaching future-proof technical skills and helping almost 1 million people learn. She worked with leading organizations including Amazon, Google, Microsoft, TikTok, TD Bank and more.

She has been featured in media outlets like CTV, CBC, and the Globe & Mail and her leadership was recognized through a Governor General Award, RBC Entrepreneur of the

Year, WXN Top 100 and Canada's Top 40 Under 40. She was even honoured with a one-of-a-kind Barbie made in her likeness by Barbie/Mattel.



4 JUNE 2025

Dr. Miriam Kirmayer

Clinical Psychologist & World Leading Friendship Expert

Dr. Miriam Kirmayer is a clinical psychologist, leading friendship expert, and one of the most influential speakers on human connection and social support. Her hands-on research and relatable advice have helped companies around the world boost belonging, engagement, well-being, and mentorship—while giving their teams the tools that benefit them far beyond the workplace. Dr. Miriam contributes her expertise as a psychological consultant to both the media and connection-driven organizations around the world, helping them bridge the growing gaps between research, policy, and our everyday approach to relationships, leadership, and mental health. She currently sits on the Mental Health Advisory Committee for Wondermind, a mental fitness company co-founded by Selena

Gomez and Mandy Teefey and is a trusted consultant for The Foundation for Social Connection.

Dr. Miriam is the creator of the Confidently Connected™ digital learning experience. She has interviewed hundreds of people to capture what it really takes to create closer friendships and resilient relationships. She has supported and coached countless more through her clinical and consulting work. A leading voice in the media, Dr. Miriam regularly contributes research-driven insights and relatable advice to top outlets including The Atlantic, BBC, Financial Times, Forbes, The Guardian, The New York Times, Psychology Today, TIME, and The Wall Street Journal. She is also a frequent guest on television shows and podcasts, ranging from The Today Show and Call Her Daddy to NPR. Dr. Miriam inspires people worldwide to recognize that we're all at our happiest and healthiest when we invest in the moments that matter—and the connections that count.

Contact the *CIPMM Secretariat* if you have any questions or require more details.



Institut canadien d'approvisionnement et de gestion du matériel
Canadian Institute for Procurement and Material Management

35^E ATELIER NATIONAL ANNUEL

FAÇONNER L'AVENIR :
L'APPROVISIONNEMENT ET LA GESTION DU MATÉRIEL EN ACTION

3-5 juin 2025 | Ottawa, Ontario

Partenaire Principal : Services partagés Canada

**UN MERCI SPÉCIAL À NOTRE PREMIER PARTENAIRE
SERVICES PARTAGÉS CANADA**



Shared Services
Canada

Services partagés
Canada

L'inscription à l'atelier national annuel de l'ICAGM qui se tiendra du 3 au 5 juin 2025 est ouverte !

Au nom du Comité organisateur de l'Atelier national de l'ICAGM, dirigé par les coprésidents Caroline Landry et Mathieu Lemieux, nous aimerions vous inviter à vous joindre à nous lors de l'Atelier national annuel de l'ICAGM 2025 qui aura lieu **en personne** du 3 au 5 juin 2025 au Centre de conférences et d'événements d'Ottawa et **virtuellement** sur la plateforme virtuelle Swapcard (Passe virtuel).

Nous nous réjouissons de vous accueillir pour une nouvelle expérience inoubliable de l'atelier national de l'ICAGM !

Consultez le site **Web de l'ICAGM** pour plus de détails. L'ordre du jour préliminaire sera bientôt disponible sur le site web.

Attention ! La date limite d'inscription est le 31 mars !

- Un **laissez-passer** de 2 jours pour les délégués individuels, les 4 et 5 juin - 1,049 \$ plus TVH (1, 099 \$ plus TVH après le 31 mars)
- Un **laissez-passer** de 3 jours pour les délégués individuels, les 4 et 5 juin, + une classe de maître le 6 juin - 1, 249 \$ plus TVH (1, 349 \$ plus TVH après le 31 mars).
- **Laissez-passer virtuel !** Le laissez-passer virtuel comprend un accès virtuel à un certain nombre de sessions du 3 au 5 juin 2025 et aux enregistrements postérieurs à l'événement jusqu'en octobre 2025 - 599 \$ plus taxes (649 \$ plus taxes après le 31 mars).

INSCRIVEZ-VOUS EN LIGNE!

FORMULAIRE D'INSCRIPTION DES DÉLÉGUÉS (PDF)

PASSE VIRTUEL (PDF)

FORMULAIRE DE DEMANDE DE PARTENARIAT (PDF)

FORMULAIRE DE DEMANDE D'EXPOSITION (PDF)

Information importante sur les options de participation à l'atelier !

En raison de la forte demande pour cet événement et de la capacité d'accueil limitée, une fois que les cartes de participation en personne auront été vendues, seules des cartes virtuelles seront disponibles. Si vous souhaitez vous joindre à nous en personne, nous vous encourageons à agir dès maintenant et à réserver vos laissez-passer avant qu'ils ne soient épuisés.

Notre option de passe virtuel est le choix idéal pour les délégués en région et pour ceux d'entre vous qui souhaitent assister à cet événement dans le confort de leur propre espace. Aucune autorisation de voyage n'est requise pour cette option de participation !

Le saviez-vous???

En septembre 2017, le Secrétariat du Conseil du Trésor du Canada a publié le Guide des dépenses de voyage, d'accueil, de conférence et d'événement. Ce guide fournit des pratiques exemplaires pour la mise en œuvre de la Directive du Conseil du Trésor du même

nom. Ce guide définit ce qui est considéré comme une conférence ou un événement, et ce qui est considéré comme une formation. Il établit également la responsabilité du responsable fonctionnel pangouvernemental de déterminer objectivement, au cas par cas, si un grand partage d'information ou d'apprentissage session sont à considérer comme des conférences ou des formations.

Le 15 septembre 2017, **le contrôleur général du Canada**, le responsable fonctionnel à l'échelle du gouvernement pour l'approvisionnement et la gestion du matériel, **a déterminé que l'atelier national annuel de l'ICAGM doit être considéré comme une formation !** Cela signifie que les départements n'ont plus besoin de demander l'approbation de la conférence et de l'événement pour envoyer des délégués à l'atelier national.

Les ministères doivent simplement suivre leurs processus d'approbation de formation habituels. Pour plus d'informations sur cette décision, veuillez vous référer au Guide à <http://intranet.canada.ca/pol/doc-fra.aspx?id=32553> .

Vous pouvez également trouver le tableau indiquant la décision du contrôleur général à l'adresse http://www.gcpedia.gc.ca/wiki/Financial_Management_Policy_Suite/Conference_versus_training Veuillez noter que ces deux liens ne sont accessibles que sur le réseau du gouvernement du Canada.

RENCONTREZ NOS CONFÉRENCIERS PRINCIPAUX



3 JUIN 2025 Melissa Sariffodeen Fondatrice, Digital Potential Lab

Melissa est une entrepreneuse, éducatrice et conférencière primée. Elle croit avec optimisme et passion au pouvoir de la technologie. Qualifiée d'« inarrêtable » et de « pionnière », Melissa a consacré sa vie professionnelle à la promotion d'une vision du monde dans laquelle tous les individus ont les compétences et la confiance nécessaires pour tirer parti de la technologie de manière responsable afin de créer un avenir meilleur et plus inclusif.

Melissa est peut-être mieux connue pour son rôle de cofondatrice et de PDG de Canada Learning Code, où elle a contribué à construire et à diriger l'un des principaux organismes éducatifs du pays enseignant des compétences techniques à l'épreuve du futur et aidant près d'un million de personnes à apprendre. Elle a travaillé avec des organismes de premier plan, notamment Amazon, Google, Microsoft, TikTok et

TD Bank.

Elle a fait l'objet d'articles dans des médias tels que CTV, CBC et le Globe & Mail, et son leadership a été reconnu par un prix du gouverneur général, le titre d'entrepreneur de l'année de RBC, le Top 100 de WXN et le Canada's Top 40 Under 40. Elle a même été honorée par une Barbie unique fabriquée à son effigie par Barbie/Mattel.

4 JUIN 2025 Dr. Miriam Kirmayer Psychologue clinicien et expert mondial de l'amitié

Miriam Kirmayer est psychologue clinicienne, experte en amitié et l'une des conférencières les plus influentes sur les liens humains et le soutien social. Ses recherches pratiques et ses conseils pratiques ont aidé des entreprises du monde entier à renforcer l'appartenance, l'engagement, le bien-être et le mentorat, tout en donnant à leurs équipes les outils qui leur sont utiles bien au-delà du lieu de travail. Miriam apporte son



expertise en tant que consultante en psychologie aux médias et aux organismes axés sur la connexion dans le monde entier, en les aidant à combler les écarts croissants entre la recherche, la politique et notre approche quotidienne des relations, du leadership et de la santé mentale. Elle siège actuellement au comité consultatif sur la santé mentale de Wondermind, une société de remise en forme cofondée par Selena Gomez et Mandy Teefey, et est une consultante de confiance pour la Fondation pour la connexion sociale.

Miriam est la créatrice de l'expérience d'apprentissage numérique **Confidently Connected™**. Elle a interrogé des centaines de personnes pour comprendre ce qu'il faut vraiment pour créer des amitiés plus étroites et des relations plus solides. Elle a soutenu et coaché un nombre incalculable de personnes dans le cadre de son travail clinique et de son activité de consultante. Miriam fait régulièrement part de ses réflexions fondées sur la recherche et de ses conseils pratiques à des médias de premier plan tels que The Atlantic, BBC, Financial Times, Forbes, The Guardian, The New York Times, Psychology Today, TIME et The Wall Street Journal. Elle est également fréquemment invitée à participer à des émissions de télévision et à des podcasts, depuis le Today Show et Call Her Daddy jusqu'à NPR. Miriam inspire les gens du monde entier à reconnaître que nous sommes tous plus heureux et en meilleure santé lorsque nous investissons dans les moments qui comptent - et dans les liens qui comptent.

Communiquez avec **le secrétariat de l'ICAGM** si vous avez des questions ou que vous souhaitez obtenir plus de détails.

Follow us on Social Media – Connectez-vous avec l'ICAGM



The Canadian Institute for Procurement and Materiel Management | 1505 Laperriere Avenue
Suite 401 | Ottawa, ON K1Z 7T1 CA

[Unsubscribe](#) | [Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)



Try email marketing for free today!